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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1761 Försäljning av ljuddämpare

Riksdagen har beslutat att ljuddämpare ska vara licensfria och jämställas med 
ammunition. Från i juli i år kan den som har tillstånd att inneha ett visst 
skjutvapen inneha tillhörande ljuddämpare, även utan särskilt tillstånd. De 
tillståndskrav som föreskrivs i lagen om krigsmateriel fortsätter dock att gälla. 

Försäljning kommer nu bara att kunna godkännas av Inspektionen för 
strategiska produkter, ISP. Inspektionen ger dock bara tillstånd till 
myndigheter. Detta innebär att vapenhandlare inte längre får sälja en enda 
ljuddämpare. Det blir med andra ord enklare att äga en ljuddämpare men 
omöjligt att få tag på den. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Är det ministerns och regeringens avsikt att snarast bereda förslag för att 
åtgärda detta, så att syftet uppnås med den ändring i vapenlagen riksdagen 
beslutat? 

………………………………………

Lina Nordquist (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-06-21
Besvaras senast
2022-06-29 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


